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Referat af bestyrelsesmøde den 7. februar 2024.

Tilstede: Alf Andersen, Jacob Gammelgaard, Thomas D. Petersen,  Finn Richardt, 
                Afbud: Anette Stohr

1. Siden sidst.
Hjertestarterkursus afholdt planmæssigt. Der var 7 deltagere og 1 afbud ud af 16 tilmeldte. Kurset 
var professionelt og veltilrettelagt, og bestyrelsen skal beklage, at så mange timeldte ikke mødte op.

Lukket vej skilt opsættesve d indkørsel til Garderhøjen. Garderhøjen G/F er indforstået. Alf bestiller
skilt.

Cykelsstativer ved busstoppested på Garderhøjen. Garderhøjen G/F har ikke ønsket at medvirke. 
Forslaget kan ikke fremmes.

Arbejdsdag har været aflyst pågrund af kulde og vejr. Nyt forslag til arbejdsdag besluttes på næste 
B-møde.

2. Kystsikring
Der har været afholdt borgerinformationsmøde. Flere medlemmer af bestyrelsen deltog. Næste 
møde, der specifikt vedrører området omrkring vores ejerforening afholdes den 19.3. Kommunen er
stemt for at foreslå en bidragsordning baseret på nytteværdi således at dem, der har mest gavn af 
diget vil blive pålagt højere bidrag end andre. Forslaget skal drøftes på borgermøde d. 19.3. 
Kommunen understreger, at der ikke er truffet beslutning endnu. Bestyrelsen deltager med to eller 
tre medlemmer.

3. Forslag om etablering af stormflods og kystsikringsfond 
Bestyrelsen har drøftet muligheden for at fremsætte forslag om oprettelse af en stormflods- og 
kystsikringsfond til kommende generalforsamling. Bestyrelsen gennemgik regnskabstal og 
budgetter og besluttede at gå videre med forslaget. Jacob laver udkast til forslag til GF til næste 
bestyrelsesmøde.

4. Kontingentforhøjelse
På grundlag af en gennemgang af regnskabet og budgetter for 2023-24, samt for at sikre midler til 
en stormflods- og kystsikringsfond,  besluttede bestyrelsen af fremsætte forslag om 
kontingentforhøjelse til kommende gneeralforsamling. Bestyrelsen noterer, at stormfloden har været
dyr for foreningen og at der ikke vil være midler i indeværende budget til at dække alle udgifter. 
Bestyrelsen noterer sig også, at kontingentet har været uændret i ca 25 år.

5. Budget
Alf udarbejder et revideret budgetforslag for 2023/24 til næste bestyrelsesmøde.

6. Tegningsregler
Bestyrelsen har ingen skrevne regler om prokura. I praksis er kassereren eneberettiget til 
foreningens konti. Bestyrelsen drøftede om der var grundlag for at indføre en regel om dobbelt 
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underskrift ved brug af foreningens konti, herunder ved udgifter over en vis beløbsgrænse. 
Bestyrelsen besluttede at der ikke var nogen praktisk grund til at indføre dobbelt underskrift og at 
alle udgifter drøftes enten på bestyrelsesmøder eller mellem formand og kasserer mellem 
bestyrelsesmøder. Spørgsmålet henlægges.

7. Skralderegulativet
Bestyrelsen vil fortsat følge sagen om udkast til skralderegulativet. En gruppe af 13 
grundejerforeninger under ledelse af Lemgårdens G/F har gjort skriftlig indsigelser. Et 
koordineringsmøde mellem grundejerforeningerne afholdes den 6.3. Mere herom senere.

8. Vejchikaner
Chikaner med heller er opstillet på Garderhøjen. Der er sket fejlmontering af heller nr 3 og 4. 
Bestyrelsen har reklameret til Fa. Jan Nilesen, som lover udbedring snarest. Et forslag om 
montering af hætter til chikanestolper godtaget. Alf og Jacob sørger for bestilling og montering og 
opfølgning med Jan Nielsen.

9. Indkomne forslag
Der var indkommet forsalg om grusning af skovstier for at lette passage af oversvømmede stier i 
Elleskoven. Ifølge tidligere kontakt itl Gjorslev vides,  at Gjorslev frabeder sig enhver forandring af
bevoksning og stianlæg i området. Forslaget blev afvist.

Næste bestyrelsesmøde
10. april hos Anette.

Side 2 af 2 Sekretær Thomas Bill, Glentevej 6, 4671 Strøby


	Referat af bestyrelsesmøde den 7. februar 2024.
	Tilstede: Alf Andersen, Jacob Gammelgaard, Thomas D. Petersen, Finn Richardt,
	Afbud: Anette Stohr
	1. Siden sidst.
	Hjertestarterkursus afholdt planmæssigt. Der var 7 deltagere og 1 afbud ud af 16 tilmeldte. Kurset var professionelt og veltilrettelagt, og bestyrelsen skal beklage, at så mange timeldte ikke mødte op.
	Lukket vej skilt opsættesve d indkørsel til Garderhøjen. Garderhøjen G/F er indforstået. Alf bestiller skilt.
	Cykelsstativer ved busstoppested på Garderhøjen. Garderhøjen G/F har ikke ønsket at medvirke. Forslaget kan ikke fremmes.
	Arbejdsdag har været aflyst pågrund af kulde og vejr. Nyt forslag til arbejdsdag besluttes på næste B-møde.
	2. Kystsikring
	Der har været afholdt borgerinformationsmøde. Flere medlemmer af bestyrelsen deltog. Næste møde, der specifikt vedrører området omrkring vores ejerforening afholdes den 19.3. Kommunen er stemt for at foreslå en bidragsordning baseret på nytteværdi således at dem, der har mest gavn af diget vil blive pålagt højere bidrag end andre. Forslaget skal drøftes på borgermøde d. 19.3. Kommunen understreger, at der ikke er truffet beslutning endnu. Bestyrelsen deltager med to eller tre medlemmer.
	3. Forslag om etablering af stormflods og kystsikringsfond
	Bestyrelsen har drøftet muligheden for at fremsætte forslag om oprettelse af en stormflods- og kystsikringsfond til kommende generalforsamling. Bestyrelsen gennemgik regnskabstal og budgetter og besluttede at gå videre med forslaget. Jacob laver udkast til forslag til GF til næste bestyrelsesmøde.
	4. Kontingentforhøjelse
	På grundlag af en gennemgang af regnskabet og budgetter for 2023-24, samt for at sikre midler til en stormflods- og kystsikringsfond, besluttede bestyrelsen af fremsætte forslag om kontingentforhøjelse til kommende gneeralforsamling. Bestyrelsen noterer, at stormfloden har været dyr for foreningen og at der ikke vil være midler i indeværende budget til at dække alle udgifter. Bestyrelsen noterer sig også, at kontingentet har været uændret i ca 25 år.
	5. Budget
	Alf udarbejder et revideret budgetforslag for 2023/24 til næste bestyrelsesmøde.
	6. Tegningsregler
	Bestyrelsen har ingen skrevne regler om prokura. I praksis er kassereren eneberettiget til foreningens konti. Bestyrelsen drøftede om der var grundlag for at indføre en regel om dobbelt underskrift ved brug af foreningens konti, herunder ved udgifter over en vis beløbsgrænse. Bestyrelsen besluttede at der ikke var nogen praktisk grund til at indføre dobbelt underskrift og at alle udgifter drøftes enten på bestyrelsesmøder eller mellem formand og kasserer mellem bestyrelsesmøder. Spørgsmålet henlægges.
	7. Skralderegulativet
	Bestyrelsen vil fortsat følge sagen om udkast til skralderegulativet. En gruppe af 13 grundejerforeninger under ledelse af Lemgårdens G/F har gjort skriftlig indsigelser. Et koordineringsmøde mellem grundejerforeningerne afholdes den 6.3. Mere herom senere.
	8. Vejchikaner
	Chikaner med heller er opstillet på Garderhøjen. Der er sket fejlmontering af heller nr 3 og 4. Bestyrelsen har reklameret til Fa. Jan Nilesen, som lover udbedring snarest. Et forslag om montering af hætter til chikanestolper godtaget. Alf og Jacob sørger for bestilling og montering og opfølgning med Jan Nielsen.
	9. Indkomne forslag
	Der var indkommet forsalg om grusning af skovstier for at lette passage af oversvømmede stier i Elleskoven. Ifølge tidligere kontakt itl Gjorslev vides, at Gjorslev frabeder sig enhver forandring af bevoksning og stianlæg i området. Forslaget blev afvist.
	Næste bestyrelsesmøde
	10. april hos Anette.

